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Τό Τυπογραφείο θά παραμείνει κλειστό άπό 26
' Ιουλίου μέχρι 23 Αύγουστου. Στό διάστημα αύτό
τό ΕΡΓΟΣΤΑΣΙΟ ΜΑΣ θά
βρίσκεται σε ...άδεια.

ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 1981 ...
. . . λιγώτερα απο χτες

και ίσως, δυστυχώς, περισσότερα απο αύριο
Στίς 21 καί 22 Ιουνίου 1982 τό σύνολο 

της στελέχωσης τοϋ Εργοστασίουκαι οί έκπρόσωποι των Σωματείων συγκεντρώθηκαν 

για νά παρακολουθήσουν
τις ένημερωτικές ημερίδες πού έκαναν
οί κύριοι DESCOUBES και ΚΟΥΚΛΕΛΗΣ πάνω 

στίς βασικές γραμμές τοϋ Ισολογισμού 

τοϋ 1981 .

Αύτές οί συγκεντρώσεις ακολούθησαν
τή Γενική Συνέλευση των Μετόχων της
"Αλουμίνιον της Ελλάδος" πού έγινε
στίς 11 Ιουνίου στήν Αθήνα και στόχο 

είχαν τήν διευκόλυνση στήν άνάγνω
ση του φυλλαδίου "Αλουμίνιον τής'Ελ
λάδος 1981" πού θά   μοιραστεί στό
σύνολο του προσωπικού.

ΜΙΑ ΠΤΩΣΗ ΤΟΥ ΚΥΚΛΟΥ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΚΑΙ
ΜΙΑ ΑΥΞΗΣΗ ΤΟΥ ΚΟΣΤΟΥΣ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ. .

Τό Ι980 ό κύκλος έρνασιών, δηλαδή τό
σύνολο των πωλήσεων (τζίρος) έφθασε
τό ϋψος των 281 έκατ.δολ. Τό 1981
δέν έφθασε παρά τά 246 έκατ.δολ.
Παράλληλα τό κόστος παραγωνής αύξή-
θηκε άπό 185 σέ 195 έκατ.δολλάρια.
Δηλαδή άντιπροσώπευε τό 66% τοϋ κύκλου 

έργασιών 1980 και τό 80% τοϋ κύκλου 

έργασιών 1981 .

ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΗ TUN ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΩΝ

Εκ.$ 1980 1981

ΚΥΚΛΟΣ ΕΡΓΑΣΙΩΝ 281,8 246,-
ΚΟΣΤΟΣ 185,8 195,5

ΚΟΣΤΟΣ  ΚΥΚΛΟΥ  ΕΡΓΑΣΙΩΝ % (65,9) (79,5)
ΜΙΚΤΑ ΚΕΡΔΗ 96, - 50,5

ΕΞΟΔΑ ΠΩΛΗΣΕΩΝ Κ. Λ. Π (8,9) (8,8)
ΚΑΘΑΡΑ ΕΞΟΔΑ ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΕΩΣ 11,9) (3,6)
MI KTÖ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ 85,2 38,1

ΑΠΟΣΒΕΣΕΙΣ (19,1 ) (14,8)
ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΕΚΕΤΑΛΛΕΥΣ ΕΩΣ 66, 1 23,3

ΚΕΡΔΗ ΚΑΙ ΖΗΜΙΕΣ ( 5,1) 0,9
ΣΥΓΚΥΡΙΑΚΗ ΕΙΣΦΟΡΑ (10,7) 0

ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ (11,5) ( 3,-)

ΚΑΘΑΡΟ ΚΕΡΔΟΣ 38,8 21,2

... ΠΟΥ ΜΕΤΑΦΡΑΖΟΝΤΑΙ ΜΕ ΜΙΑ ΜΕΙΩΣΙ-
ΤΩΝ ΚΕΡΔΩΝ	

Αύτή ή κατάσταση έχει πράνματι κάποια 

έπίδραση στά κέρδη. Στό μικτό
κέρδος κατ'άρχήν και κατόπιν στή δια
φορά άνάμεσα στό κύκλο έργασιών και
τό κόστος παραγωγής. Πέφτει άπό 96
σέ 50 έκ.δολλάρια.
Στό καθαρό κέρδος στή συνέχεια πού
περνά άπό τά 38,8 στά 2\2 έκατ.δολ.

... ΑΡΑ ΚΑΙ ΜΙΑ ΜΕΙΩΣΗ ΤΗΣ ΑΠΟΔΟΤΙΚΟΤΗΤΑΣ	
Ή άποδοτικότητα μετριέται αν διαιρέσουμε 

τό καθαρό άποτέλεσμα μετά τή
φορολογία μέ τόν κύκλο έργασιών.
Είναι φανερό ότι και αύτή πέφτει.
Πρέπει νά σημειώσουμε έδώ ότι είμαστε 

πολύ εϋθραστοι.
Ή άποδοτικότητα είναι ή έπιβίωση της
έπιχε ίρησης.
Λοιπόν αν τό 1979-1980 ή άποδοτικό-
τητά μας μπορούσε νά συγκριθεί μέ έ-
κείνη τών μεγαλύτερων παραγωγών οπως
της ALCAN καί ALCOA, γιά τό 1981 έχει 

μειωθεί- σημαντικά.
Τό 1981 λοιπόν δέν ήταν καλή χρονιά
καί τό 1982 θά είναι λιγώτερο καλή.
Που οφείλεται αύτό; Στή διεθνή κρίση 

πού κι'αύτή οφείλεται σέ μεγάλο
βαθμό στήν πετρελαϊκή κρίση.
Άλλά στήν ούσία πώς φτάσαμε έδώ;

ΤΟ ΣΗΜΑΝΤΙΚΟΤΕΡΟ ΠΡΟΒΛΗΜΑ ΕΙΝΑΙ Η

ΜΕΙΩΣΗ ΤΩΝ ΤΙΜΩΝ ΤΟΥ ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ

'Εδώ καί μιά δεκαετία πουλάμε πάντα
τόσο αλουμίνιο οσο παράγουμε. Μέ τόν
έρχομό όμως της κρίσης ή έλληνική ά-
γορά,πού είχε φτάσει νά άπορροφά περισσότερο 

μέταλλο άπό έκεϊνο πού πουλούσαμε 

στό εξωτερικό, άρχισε κι'έκεί
νη νά ύποχωρεϊ καί τώρα οί έξαγόμε-
νες ποσότητες μετάλλου είναι πολύ μεγαλύτερες 

άπό εκείνες πού ζητά ή έλληνική 

άγορά.
"Εχουμε λοιπόν πωλήσεις περίπου σταθερές. 

Αντίθετα οί τιμές πωλήσεως τοϋ
αλουμινίου κατακρημνίστηκαν αφού άγγιξαν 

τό 1980 τό ιστορικό ϋψος τών
2.000 S ανά τόννο.

[ ΑΠΟ ΔΩ ΚΑΙ ΠΕΡΑ ΘΑ ΔΑΝΕΙΖΟΜΑΣΤΕ |

Τά περασμένα άποτελέσματα της "Εταιρείας 

μας έπέτρεπαν τήν αυτοχρηματοδότηση 
τών έπενδύσεών μας. Δέν μπορεί 

ομως "νά συμβεί τό 'ίδιο όταν τά
άποτελέσματα πέφτουν οπως συνέβη τό
1981 .

Ή αυτοχρηματοδότηση λοιπόν δέν καλύπτει 

πιά παρά ελάχιστες άπό τις ά-
νάνκες μας καί πρέπει νά καταφύνουμε
σέ δανεισμούς βραχυπρόθεσμους ή μακροπρόθεσμους 

καί βέβαια άφοϋ ή οικονομική 

κατάσταση της Εταιρεία είναι 

ύγιής, βρίσκουμε άκόμη τις πιστώσεις 

πού έχουμε άνάγκη.

ΕΞΑΡΤΟΜΑΣΤΕ ΑΠΟ ΤΙΣ ΣΥΝΑΛΛΑΓΜΑΤΙΚΕΣ
ΙΣΟΤΙΜΙΕΣ

î ■

"Evxiionc ΚΜανάλΜΝΚ

Τό ισοζύγιο πληρωμών μας είναι καθαρό: 

τά έσοδά μας είναι κυρίως σέ δραχ
μές καί φράνκα άλλά έχουμε καί έξοδα
σέ δολλάρια. Πρέπει λοιπόν ν'άγορά-
σουμε δολλάρια μέ φράγκα. 'Εάν ύπο-
τιμηθεί τό φράγκο θά χρειαστούμε περισσότερα 

φράγκα γιά ν'άνοράσουμε
δολλάρια.

01 ΠΡΟΟΠΤΙΚΕΣ ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΕΝΘΑΡΡΥΝΤΙ
ΚΕΣ

Γύρω στό τέλος τοϋ 1981 ξαναβρεθήκαμε 
στά έπίπεδα τοϋ 2ου έξαμήνου τοϋ

1979. Τό γεγονός ότι έμεΐς έξακολου-
θοϋμε νά έχουμε πελάτες δέν σημαίνει
5τι τό ίδιο συμβαίνει καί μέ τούς άλ
λους. Τό σύνολο των παραγωγών άλουμινίου 

παράγει πολύ περισσότερο άπ'
οσο υπάρχει ζήτηση. Γιά νά διαθέσουν
τήν παραγωγή τους πουλάνε σέ πολύ χα
μηλές τιμές τις όποιες είμαστε δυστυ
χώς ύποχρεωμένοι νά άκολουθήσουμε.
Μένει ή άλουμίνα. Διαπιστώνει κανείς
μιά κανονική έξέλιξη-άν καί μειωμένη/ 

Εξ άλλου ή άγορά της άλουμίνας
είναι περιορισμένη νιατί οί παρανω-
γοί άλουμινίου είναι συγχρόνως παραγωγοί 

άλουμίνας.

Υπενθυμίζουμε άτι αύτά πού έκθέσαμε
πιό πάνω άφοροϋν τό 1981. Καί γιά τό
1982; Οί προοπτικές δέν είναι ευχάριστες. 

Ή κρίση πσύ θά συναντήσουμε είναι κρίσιμη,πιό κρίσιμη κι'άπό
τις προηγούμενες. Τό 1981 οί ειδικοί
έλπίζανε σέ μιά άνάκαμψη γιά τό 1982
ή όποια ομως δέν ήρθε.Ό ίσολονισμός του 1982 λοιπόν θά εί
ναι χειρότερος.Ό κύκλος έργασιών θά μειωθεί κι'άλ-
λο καί τό καθαρό κέρδος θά είναι έ-
λαφρά άρνητικό.
Ωστόσο κάποτε θά ύπάρξει ή άνάκαμψη
Είδαμε ότι ή σημερινή παγκόσμια κρίση 

τοϋ άλουμινίου οφείλεται σέ μιά
πλεονασματική παραγωγή σέ σχέση μέ
τις άνορές. Αύτό μεταφράζεται μέ πολύ 

χαμηλές τιμές πωλήσεως καί μέ ύφη 

λά άποθέματα(στόκ) .

Αύτή ή κατάσταση δέν μπορεί νά κρατήσει 

γι'αύτό στήν Εύρώπη,στήν'Αμερι
κή στήν "Ασία σταματάνε ή μειώνουν
τις δυνατότητες παρανωνής.
Μ'αύτό τό μέτρο ή προσφορά θά ευθυγραμμιστεί 

μέ τή ζήτηση καί οί τιμές
θά αυξηθούν καί πάλι. θά φτάσουμε έτσι 

σ'ένα επίπεδο παραγωνής χαμηλότε
ρο άλλά οί τιμές πωλήσεως θά είναι
παραδεκτές.
'Εξ άλλου, άν ή γενική άνάκαμψη πού
τόσο περιμένουμε έρθει τελικά, μποροϋ
με νά ποϋμε ότι θά δούμε καλλίτερες
μέρες.

	το άτομο
οτην εργαοία

Σήμερα μιλάμε
με τον κ. Γ. Αγγελόπουλο

Στά πλαίσια παρουσίασης τών έργαζομέ
νων καί της έργασίας τους μέσα στό έρ
νοστάσιο συζητήσαμε πρόσφατα μέ τόν
κ. Γιώργο ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟ. Ό κ. ΑΓΓΕΛΟΠΟΥΛΟΣ 

έργάζεται στήν παραγωγή Ήλεκ
τροδίων άπό τό 1965, άπό τούς πιό
παλαιούς έργαζόμενους στά Ηλεκτρόδια 

άλλά καί στό έργοστάσιο όλόκληρο
Τόν συναντήσαμε στό φοϋρνο ψησίματος
τών άνόδων,τήν ώρα της δουλειάς του.
Σοβαρός, λιτός στίς άπαντήσεις του,
ειλικρινής, σφριγηλή παρουσία μέσα
στό χώρο της παραγωγής.

Κύριε Αγγελόπουλε. Είστε άπό τούς
αρχαιότερους έργατοτεχνίτες στά -Ηλεκτρόδια 

καί στό Εργοστάσιο θά θέλαμε 

λίγα λόγια γιά σας καί τήν οίκο
γένειά σας.
Είμαι Βαιωτός. Γεννήθηκα στήν Δαύλεια
τό 1933. 'Από τό 1948 κατοικώ μόνιμα
στό Δίστομο. Παντρεύτηκα τό 1954.
Απόχτησα άπ'τό γάμο μου δυό άγόρια
κι'ένα κορίτσι. Σήμερα έχω γίνει παπ
πούς μέ 2 έγγονάκια.
Γιά τή δουλειά σας τί έχετε νά πείτε; 

Τόσα χρόνια πού είστε έδώ εχει
αλλάξει τίποτα;
Δουλεύω στό έρνοστάσιο άπό τις 8
Μαίου 1965, άπό τό ξεκίνημα τοϋ έργοσ
τασίου, μιά ζωή έδώ μέσα. Παραβρέθηκα 

στό ξεκίνημα τής πρέσσας τών ώμών
άνόδων, μόλις είχαν γυρίσει καί οί
πρώτόι έργοδηγοί άπό εκπαίδευση στή

Γαλλία. Μετά γιά 7 χρόνια δούλεψα
στή νερανονέφυρα στούς φούρνους άνόδων. 

"Υστερα καί .μέχρι σήμερα έργά-
ζομαι σάν οδηγός φωτιάς πάντα στό
φοϋρνο. Βέβαια τό άγχος τής πρώτης
έποχής δέν ύπάρχει σήμερα. Ή έκπαί-
δευσή μου, ή έμπειρία μου,ό προγραμματισμός 

στή δουλειά,άπλοποιοΰν τά
πράγματα. Ή δουλειά στό φοϋρνο θέλει
τρέξιμο, άμεση επέμβαση .λεπτομέρεια
καί πολύ έμπειρία. Μέσα στό καλοκαίρι 

περιμένουμε τις νέες ράμπες πετρε
λαίου γιά τις φωτιές, μέ τήν ήλεκτρο-
νική αύτόματη ρύθμιση, τούς ρυθμιζόμενους 

καυστήρες καί ένα σωρό άλλες
δυνατότητες. Πιστεύω μέ τήν τεχνική
αύτή έξέλιξη νά βελτιωθεί πολύ ή δου
λειά μου,νά γίνει παράλληλα πιό άπο-
τελεσματική καί πιό ξεκούραστη.
"Εχετε πάνω άπό 10 χρόνια χωρίς ατύχημα 

στήν εργασία σας. Πώς άντιλαμ-
βάνεστε έσείς τήν άσφάλεια καί τί μπο
ρεΐ άκόμα νά γίνει;
Προσέχω πάντα τή δουλειά μου καί .

αύτό συμβουλεύω στούς άλλους καί
κυρίως στούς νέους πού έκπαιδεύω
Πρέπει νά ύπάρχει ύποδομή ασφάλειας 

(τεχνικός έξοπλισμός-όδηγ ίες
έκπαίδευση-αύστηρός   σεβασμός τών
κανόνων άσφαλείας κάθε στιγμή -
ένστερνισμός τοϋ πνεύματος άσφα-
λείας) γιά νά μή βρισκόμαστε στή
δυσάρεστη θέση νά μιλάμε γιά ά-
τυχήματα.
"Εχουν έλαττωθεϊ πολύ τά άτυχήματα
στό τμήμα μας. θά πρότεινα νά γίνονται 

περισσότερα σεμινάρια καί συγκεν
τρώσεις νιά τήν άσφάλεια καί τήν πρό
ληψη άτυχημάτων.
Πώς είναι ή ζωή σας εξω άπό τό έργοσ
τάσιο;
Μένω στό Δίστομο. 'Εκεϊ κάνω παρέα ·



Η Ασφάλεια
στα Ηλεκτρόδια

Ενας χρόνος χωρίς ατύχημα στό τμήμα
ώμων ανόδων στα Ηλεκτρόδια

Γ Là πρώτη φορά.Μέ μιά άπλή νιορτή
τονίστηκε αύτό τό νενονός Βραβεύτη
καν μέ κλήρωση τρεις έργαζόμενοι μέ
ένα ρολόϊ ό καθένας νά τούς θυμίζει
τό γεγονός Μ'αύτή τήν ευκαιρία 3ρα
3εύτηκε ό έρνατοτεχνίτης κ.ΣΤΕΦΟΣΔη
μητριός Εργάζεται στά Ηλεκτρόδια
από τήν έναρξη τοΰ εργοστασίου πάντα
στην παραγωνή Δέν είχε ποτέ ατύχημα
Ή υπηρεσία Ηλεκτροδίων κι'άπό τή
στήλη αύτή του εκφράζει τήν εύαρέσ
κειά της,τόν συγχαίρει και εύχεται
ή περίπτωση τοΰ κ.ΣΤΕΦΟΥ νά γίνει παράδειγμα

γιά μίμηση ΜΙΑ ΖΩΗ ΧΩΡΙΣ ΑΤΥΧΗΜΑ

Τί ομορφιά περικλείει αύτή ή φράση
στ'άλήθεια

Επίσκεψη
Προέδρου
Ομίλου PUK
Στις 12 Ιουνίου επισκέφθηκε τό Εργοστάσιο

ό νέος Πρόεδρος τοΰ Διοικητικού
Συμ3ουλίου τοΰ όμίλου PUK κ Georges

BESSE
Ό νέος Πρόεδρος πού είναι 54 χρόνων
και πατέρας 5 παιδιών πήρε αύτή τή
θέση στις 17 Φε3ρουαρίου 1982 μετά
τήν έθνικοποίηση της Εταιρείας PU Κ

Είναι Μηχανικός-Μεταλλουργός σπούδασε
στή Πολυτεχνική Σχολή και τή Σχο

λή Μεταλλουργών του Παρισιού
Ξεκίνησε τή σταδιοδρομία του τό 1954
τά ορυχεία σιδήρου και στή συνέχεια μπήκε

στήν Επιτροπή Άτομικής'Ενερνείας
Διετέλεσε κατά καιρούς Διευθυντής
και Πρόεδρος σέ διάφορες Γαλλικές'Ε
ταιρεΐες πυρηνικής ένέργειας μέχρι
πού άνέλα3ε τά νέα του καθήκοντα
Ό K.BESSE ειχε τήν εύκαιρία νά ένη
μερωθεϊ άπό τό Πρόεδρο τής'Εταιρείας
K.G.DECOSTER και τά στελέχη τοΰ Εργοστασίου

και εξέφρασε τήν ίκανοποίη
σή του γιά τή καλή λειτουργία τών

εγκαταστάσεων

Στις 15 Ιουνίου έξ'άλλου οι κύριοι
BESSE και DEC0STER έγιναν δεκτοί άπό
τό Πρωθυπουργό κ Α.Παπανδρέου

ΤΟ ΕΡΓΟΣΤΑΣΙΟ ΜΑΣ

ΑΝΤΑΠΟΚΡΙΤΕΣ ΤΜΗΜΑ ΤΟΝ

Α.ΒΑΛΛΙΝΗ CTB Α.ΔΑΣΥΡΑΣ SEC
G.GIRAUO-MOREL GP I ΚΑΒΒΑΔΙΑΣ SE
C.WEYSSEN GET Δ KONSTANT I ΝΙΔΟΥ LA
Κ ΠΑΣΣΟΣ MI I ΡΗΓΑΣ ΓΟ
Λ.ΜΑΚΡΙΔΗΣ ΟΧ Ε ΜΠΕΚΑΤΣΟΝΗ Αθήνα
Γ.ΠΟΥΦΤΗΣ EL Χ.ΡΑΟΥΖΑΙΟΣ FOR
Κ.ΣΓΟΥΡΑΣ RS Π.ΤΑΧΤΣΙΔΗΣ AL

νεα νεα νεα IMεα ωράριο εργασίας

ΠροοΛηψεις
Τόν Ιούνιο προσλήφθηκαν οί παρακάτω
συνάδελφοι
Ή δεσποινίς ΠΑΠΑΓΕΩΡΓΟΠΟΥΛΟΥ Καρολίνα

στό Λιμάνι ή Κα ΠΟΛΥΖΩΤΟΥ Αρτεμις

υτίς Εσωτερικές Υπηρεσίες
ό κ ΜΠΑΛΤΑΤΖΗ ΧουσεΓν στό Χυτήριο
και ό κ KAP ΑΒΑΣ Ιωάννης στό Χημείο
Έξ άλλου προσλήφθηκαν γιά τή Παραγωγή

Αλουμινίου οί κύριοι ΤΡΑΚΗΣ Γε
ώρνιος,ΓΛΑΒΑΣ Παναγιώτης ΦΛΩΡΟΣ Δημήτριος

ΜΑΣΤΟΡΑΚΟΣ Αθανάσιος και ΜΩ
ΡΑΙΤΗΣ Ματθαίος πού έργάζονταν μέχρι
τώρα σέ έργολα3ίες

Συνταξιούχοι
Αλλοι πέντε παλιοί μας συνάδελφοι

και φίλοι μας αποχαιρετούν όριστικά
φεύγοντας μέ σύνταξη
Οί κύριοι ΑΡΜΑΡΑΣ Σταμάτης και ΕΞΗΝΤΑΡΗ

Αγαπητός άπό τό Λιμάνι ΓΚΕΚΑΣ
Λουκάς και ΛΑΖΑΡΟΥ Δημήτριος άπό τά

Ηλεκτρόδια και ΣΤΕΦΑΝΟΥ Δημήτριος
άπό τήν Υπηρεσία Αγορών
Μαζύ μέ τά.,.γερά έφ'απαξ πού θά πάρουν

άπό τήν Εταιρεία και τήν ALIC0
άς τούς συντροφεύουν καίοίεύχές μας
νιά καλή σύνταξη

απο τ;ην 1 louAiou
Από τήν 1η Ιουλίου 1982 οί ώρες έρ

γασίας θά είναι 40 τήν έ3δθμάδα
Τό ώράριο θά διαμορφωθεί ώς έξης
1 Γιά τό Προσωπικό πού έργάζετάι μέ

ιπισκεψεις
Εκτός άπό τήν έπίσκεφη τοΰ νέου Γενικού

Προέδρου τοΰ Διοικητικού Συμ
3ουλίου τοΰ όμίλου PUK αύτό τό μήνα
είχαμε κι'άλλους έπισκέπτες στό Εργοστάσιο

τήν Νομάρχη Βοιωτίας Δίδα Χαρισίου
δύο έκπροσώπους τοΰ Υπουργείου Βιομηχανίας

τούς Διευθυντές τοΰ ύποκαταστήματος
Αθηνών τής Τράπεζας της Αμερικής

τόν Αρχίατρο τής Aluminium Pechiney
κ Coulon

Εξ άλλου στις 3Ίουνίου οί οίκονομι
κοί έλεγκτές τής Εύρωπαϊκής Κοινότητας

επισκέφθηκαν τό ΙΒΕΠΕ στήν'Α
θήνα

ημερήσιο ώράριο
α Προσωπικό_Συντηρήσεως

Πρωινή έρνασία
Δευτέρα μέχρι Παρασκευή 06.45

14.45
Απογευματινή έργασία
Δευτέρα μέχρι Παρασκευή 13.50

21.50
3 Προσωπ].κό_^9αφείων_καί_άλλων^Υπΐ

ρεσιών
Δευτέρα μέχρι Παρασκευή 07.15

15.15
2 Γιά τό Προσωπικό πού έργάζετάι μέ

3άρδιες
Δέν γίνεται καμμιά τροποποίηση στό
πρόνραμμα 3άρδιας πού ισχύει σήμερα
Ή διαφορά μεταξύ 40 και 42 ώρών θά
πληρώνεται σάν ύπερωρία

Σύσταση

της Υπηρεσίας

Κοινωνικής

Ανάπτυξης DS

Στά πλαίσια τής άναδιοργανώσεως τής
Υποδιευθύνσεως Διοικητικών Υπηρεσιών

ή Υπηρεσία G.P καταργήθηκε
άπό τις 15 Ιουνίου 1982 Από τήν ίδια

ήμερομηνία δημιουργήθηκε μία Υπηρεσία

ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΑΝΑΠΤΥΞΕΩΣ άποστο
λή τής όποιας είναι ή έξής
ΠΡΟΣΔΙΟΡΙΣΜΟΣ ΤΗΣ ΚΟΙΝΩΝΙΚΗΣ ΠΟΛΙΤΙΚΗΣ

Η Υπηρεσία Κοινωνικής Αναπτύξεως
3οηθά τήν Υποδιεύθυνση Διοικητικών

Υπηρεσιών και τή Διεύθυνση στό προσ
διοριμό τής κοινωνικής πολιτικής
μεσοπρόθεσμα και μακροπρόθεσμα Μ'αύ
τή τήν ιδιότητα και σέ συνεργασία
μέ τις Υπηρεσίες Κοινωνικών Σχέσεων
και Εκπαιδεύσεως πραγματοποιεί μελέτες

πού θά συμ3άλλουν στόν προσδιο
ρισμό τών κατευθύνσεων τής πολιτικής
τής Επιχειρήσεως στό κοινωνικό τομέα

Εχει έπίσης τήν εύθύνη τής προε
τοιμασίας,τής οργανώσεως και τής παρακολουθήσεως

τών ήμερίδων κατά τις
όποιες εξετάζονται θέματα κοινωνικής
πολιτικής
ΚΑΘΕΣΤΩΣ ΚΑΙ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΕΣ ΣΤΟΝ ΟΙΚΙΣΜΟ

Προτείνει στή Διεύθυνση τις κατευθύν
σεις πού θά άκολουθήσει γιά τήν έξέ
λιξη τοΰ Οικισμού δσον άφορα τήν οργάνωση

και τήν άνάπτυξή του και κάνει

τις άντίστοιχες μελέτες σέ συνεργασία

μέ τήν Υπηρεσία Οικισμού
Εχει τήν εύθύνη τής παρακολουθήσεως

τής πολιτικής τής ύποδοχής και τών
δραστηριοτήτων στόν Οικισμό σέ ότι
άφορα τις σχέσεις μέ τούς διάφορους
συλλόγους και λέσχες

ΠΛΗΡΟΦΟΡΗΣΗ

Ή Υπηρεσία Κοινωνικής Αναπτύξεως
φροντίζει γιά τήν πραγμάτωση και τήν
δραστηριότητα τής πολιτικής τής πληροφόρησης

γιά τήν όποια έχει έπίσης
τόν ρόλο τοΰ συμ3ούλου και τού εισηγητού

Μ'αύτή τήν ιδιότητα έχει τήν εύθύνη
τών διαφόρων έκδόσεων πού άφορούν τή
πληροφόρηση όπως έπίσης και τήν εύθύ
νη τής οργανώσεως και τής γραμματείας
τών συνεδριάσεων τών στελεχών τής
Επιχειρήσεως
Προϊστάμενος τής Υπηρεσίας Κοινωνικής

Αναπτύξεως ονομάστηκε ό K.Guy
GIRAUD-M0REL πού παράλληλα άσχολείται
μέ τή διαχείρηση τοΰ έκπατρισμένου
προσωπικού

veoi πυροσβέστες
εκπαίδευση προσωπικού που

εργάζεται σε Βάρδιες
Αρχισε στις 14 Ιουνίου ένας νέος

κύκλος θεωρητικών αλλά και πρακτικών
κυρίως μαθημάτων νιά έθελοντές πυροσ
3έστες πού έργάζονται σέ 3άρδιες
Τά μαθήματα,στή φάση αύτή απευθύνονται

σέ 5 όμάδες εργαζομένων στήν'Α
λουμίνα τά Ηλεκτρόδια τήν'Ηλεκτρό
λυση,τό Χημείο και τήν Ηλεκτρολογική

Υπηρεσία

Αργότερα θ'άκολουθήσει και δεύτερος
κύκλος μαθημάτων σ'άλλα τόσα άτομα
Είσηνητής σ'αύτά τά μαθήματα είναι ό
γνωστός μας jk.BONNAFFOUS
Αποτέλεσμα αύτής τής δραστηριότητας
θά είναι ή έπί 24ώρου 3άσεως κάλυψη
τοΰ Εργοστασίου μέ άτομα κατάλληλα
καταρτισμένα στήν άντιμετώπιση τοΰ
κινδύνου πυρκαϊάς

Στή φωτογραφία 3λέπουμε μιά όμάδα έ
θελοντών πυροσ3εστών στή διάρκεια
τών θεωρητικών μαθημάτων

Ανασπκωμα κτιρίων
Ενα άνασήκωμα άκόμα τών κτιρίων C1

και C2 τής ήλεκτρόλυσης τέλειωσε μέ
έπιτυχία
Ή έργασία αύτή πού άπαιτεϊ άκρί3εια
και προσοχή πραγματοποιήθηκε άπό όμάδα

τοΰ MIC/RM σέ 21 έργάσιμες μέ¬

ρες Τήν όμάδα άποτελοϋσαν οί κύριοι
Τζωρτζόπουλος Αγγέλης Βλάχος Καραδή
μος,Μώκος και Νιάρης
Εύχόμαστε τό άνασήκωμα αύτό νά ήταν
τό τελευταίο μιά και ή καθίζηση τείνει

νά σταθεροποιηθεί

το άτομο στην εργασία
μέ συγνενεΐς φίλους και συναδέλφους
Δέν ξέρω άν οί συνάδελφοι πού μένουν
στά Ασπρα Σπίτια έχουν κάποια προ
3λήματα έπικοινωνίας και συναναστροφών

Στό Δίστομο,οί πιό πολλοί κάτοικοι
γνωρίζονται άπό μικρά παιδιά

Υπάρχει μιά παράδοση μιά ιστορία
μιά συνέχεια μέ παλιές ρίζες ξανοίγεται

ό κόσμος κι'έπικοινωνεΐ Εχω
τά παιδιά μου κοντά μου
Ό ένας μου γυιός έδώ και λίνες έ3
δομάδες άρχισε νά δουλεύει μαζί μου
στούς φούρνους

Πολλές έλεύθερες ώρες τις περνάω στά
κτήματά μου

Ή άπόσταση Δίστομο-Έρνοστάσιο,έκμη
δενισμένη όπως είναι σήμερα δέν μοϋ
δημιουργεί κανένα πρό3λημα

Πώς βλέπετε τήν μελλοντική παρουσία
σας στό εργοστάσιο
θά πάρω σύνταξη άπό έδώ Κι'έτσι παραστατικά

βλέπω τόν έαυτό μου ναχει
περάσει πιό κει άπό τό μισό πέλανος
και νά κοιτάζει τήν άπέναντι στεριά


